
Investeringer i fremtiden! 

Er overskri�en for min beretning. Fordi vi har investeret i flere �ng, både når det 
drejer sig om penge, og når det drejer sig om menneskelig �d. En klog kvinde har en 
gang sagt, at s�lstand er afvikling, fordi verden omkring dig flyter sig.  

I HI vil vi ikke afvikle. Vi vil udvikle.  

Det kræver, at vi gør noget andet, end det vi gjorde i går. Det kan godt være træls. Vi 
er trygge ved det, vi kender. Og det er fint og godt, at der er nogle, der s�ller 
spørgsmål og er kri�ske, for vi skal være sikre på, at vi går den rig�ge vej. 

Noget tyder på, at vi går den rig�ge vej. For det går fak�sk godt i HI, selvom der er 
en masse bøvl hen ad vejen. 

Det går godt, når vi måler på antal medlemmer. Medlemstallet siger 796 her �l 
morgen. Det er mere end 200 flere, end vi var i 2020. 

Det går godt, når vi måler på økonomien. Vi har de sidste mange år ha� overskud i 
regnskabet, undtagen sidste år, hvor vi investeret i udstyr �l baner og cafeteria. Og i 
år får vi nok et nul resultat - plus minus nogle få tusinde. Mere om det senere. 

Det går godt, fordi vi har holdt hele to standerhejsninger i år. E�er 
coronanedlukning, og det faktum, at mange hold nærmest spiller året rundt, har det 
været svært at samles på een gang. Men det har vi gjort i senior og i børneafdeling.  

Det så I måske i Ligeher.nu. Her var fin ar�kel med flote billeder. Standerhejsningen 
er jeg glad for lykkedes, for det er sådanne oplevelser, der er med �l at cementere 
det fællesskab, som er så vig�g i en forening som vores.  

Som sagt, vi har investeret i frem�den, for at det kan gå godt for vores fælles 
forening, HI. 

1. Vi har investeret i vores græsbaner ved at få etableret et vandingsanlæg, som 
kan sikre, at vi i de tørre perioder og særligt ved Dana Cup har brugbare baner 
�l vores spillere. 



2. Vi har investeret i traktor og højtaleranlæg på terrassen. Vi har investeret i 
vaskeriordning, som gør det endnu mere atrak�vt for spillerne. 

3. Vi har investeret i, at vi som moderklub for Vendsyssel FF får et samarbejde op 
og stå vedr. et godt �lbud �l de unge drenge i Vendsyssel, der gerne vil prøve 
deres talent af. Det kan ikke være rig�gt, at vendsysselske drenge skal �l 
Aalborg for at prøve deres talent af. Især når vi kan se, at der er færre drenge 
fra Vendsyssel i forhold �l resten af Danmark, der bliver professionelle.  De har 
altså ikke de samme muligheder. 

4. Det kan ikke passe. Men der er skrappe krav fra DBU �l at kunne kalde sig 
talentudviklingsklub. Også økonomiske. Derfor skal vi have en økonomisk 
ramme på plads med Vendsyssel FF inden sommerferien. Det er blevet 
nemmere at få det på plads med deres nye sportschef, Chris�an Larsen, der er 
meget optaget talentudvikling fra sin �d i Hellerup IK og Brøndby. 

Når vi skal investere i frem�den, skal vi også tænke på, hvordan vi gør bedst og 
smartest. Kunne det være ved samarbejde med andre??? 

Ja, det synes vi i bestyrelsen. 

5. Det er derfor, at vi �lbage i 2020 var med �l at etablere HFK (en forkortelse for 
Hjørring Fodbold Klub) et samarbejde med Bagterp og Lundergaard om de 
ældste drenge. Det er modsat VFF Talent et breddesamarbejde, men alligevel 
meget ambi�øse, når det gælder drengenes udvikling.  

6. HFK blev etableret, fordi erfaringen med de ældste årgange var, at når de kom 
i puberteten, bliver de mere og mere uforudsigelige og svære at fastholde. 
Derfor var der o�e, især i Bagterp og Lundergaard, problemer med halve hold, 
som derfor ikke kunne komme ud at spille. Det kunne vi løse ved at samle flere 
halve hold i HFK. Det er blevet en succes nu. Så stor en succes, at vi ikke kan 
finde nok trænere �l alle de spillere vi har. Derfor er vi gået ud med annoncer 
på de sociale medier og heldigvis har vi fået nogle nye unge trænere med på 
holdet. 



7. Vi har i bestyrelsen også indledt et samarbejde med vores naboer i Fortuna. 
Det er i sin spæde start, og vi skal fak�sk mødes igen i morgen (19 april) i de to 
bestyrelser. 

8. Vi kigger på, om der er nogle �ng, som vi lige så godt kunne gøre i fællesskab. 
Det kunne være mange �ng, f.eks. vedligeholdelse af baner, kridtning, 
græsslåning, vandingsanlæg m.v. brug af banerne. Det kunne være rengøring 
og tøjvask. Det kunne være i forhold �l talentlicens. Det kunne være i forhold 
�l personale, indkøb eller et nyt fælles moderne klubhus. Mulighederne er 
mange, men det kræver et grundigt forarbejde. 

 

Jeg står her i dag og afgiver beretning som fungerende formand, da Morten Rimer, 
på grund af sygdom i nærmeste familie har valgt at trække sig. Vi takker Morten 
mange gange for hans indsats i bestyrelsen og for HI - og håber det bedste for 
familien. 

Til slut vil jeg blot sige, at en forening er ikke noget uden frivillige. Derfor tak alle, der 
har hjulpet med �l at gøre HI �l et godt sted at være og lære. Det er der mange, som 
har været med �l. Men vi kunne godt være flere, men det er svært at �ltrække 
frivillige. Ikke kun her i HI. Det gælder hele landet. Jeg var �l DBU årsmøde, hvor det 
var et selvstændigt tema. 

I bestyrelsen bliver det en af det kommende års opgaver at finde ud af, hvordan vi 
kan �ltrække flere frivillige, i en verden, der kører på speed, hvor vi alle har travlt… 

Tak for ordet. 

 


